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    Порядок денний дев’ятнадцятої сесії Черкаської  обласної ради                        

VIII скликання:                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

1. Звіт начальника Черкаської обласної військової адміністрації 

Доповідає: 

ТАБУРЕЦЬ  

Ігор Іванович 

- начальник Черкаської обласної військової 

адміністрації 

 

2. Питання управління майном обласної комунальної власності 

1) Про втрату чинності рішення Черкаської обласної ради від 

03.03.2023 № 18-2/VIII 

Доповідають: 

ЗВЯГІНЦЕВА 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

 

2) Про призначення ОРЛЕНКА В.В. на посаду директора комунального 

некомерційного підприємства «Черкаський обласний дитячий 

багатопрофільний санаторій «Сосновий бір» Черкаської обласної ради 

Доповідають: 

МАЗУР 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

ЖУРБА 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 
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3) Про призначення ФІЛІПОВОЇ Т.Г. на посаду директора 

Кропивнянського дитячого будинку для дітей шкільного віку Черкаської 

обласної ради 

Доповідають: 

МАЗУР 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

ДАНИЛЕВСЬКИЙ 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

 4) Про призначення ФУРМАНА В.М. на посаду директора 

комунального закладу «Обласний центр соціально-психологічної допомоги» 

Черкаської обласної ради 

Доповідають: 

МАЗУР 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

ЖУРБА 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 

  

5)  Про призначення БАРАНЕНКО Г.В. на посаду директора 

комунального закладу «Черкаський обласний інформаційно-аналітичний 

центр медичної статистики» Черкаської обласної ради 

Доповідають: 

МАЗУР 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

ЖУРБА 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 
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6) Про передачу майна 

Доповідають: 

ЗВЯГІНЦЕВА 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

ПАРАМОНОВ  

Віктор Володимирович 

 

- директор КНП «Клінічний центр онкології, 

гематології, трансплантології та паліативної 

допомоги Черкаської обласної ради» 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

 

7) Про внесення змін до рішення обласної ради від 26.11.2021  

№ 9-13/VIІI «Про передачу майна комунальної власності» 

Доповідають: 

ЗВЯГІНЦЕВА 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

ПАРАМОНОВ  

Віктор Володимирович 

 

- директор КНП «Клінічний центр онкології, 

гематології, трансплантології та паліативної 

допомоги Черкаської обласної ради» 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

 

8) Про списання майна 

Доповідають: 

ЗВЯГІНЦЕВА 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

ШИЛО 

Віталій Миколайович 

 директор КНП «Черкаська обласна лікарня 

Черкаської обласної ради» 

ПАРАМОНОВ  

Віктор Володимирович 

 

- директор КНП «Клінічний центр онкології, 

гематології, трансплантології та паліативної 

допомоги Черкаської обласної ради» 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 
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9) Про надання згоди на прийняття системи ультразвукової діагностики 

Logiq до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області 

Доповідають: 

ЗВЯГІНЦЕВА 

Олена Миколаївна  

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

ГРИЦИК  

Леонід Володимирович 

- в.о. директора Звенигородського будинку-

інтернату для інвалідів та пристарілих 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

 

10) Про внесення змін до Програми фінансової підтримки підприємств 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

на 2022-2024 роки 

Доповідають: 

ЗВЯГІНЦЕВА 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

КОЛОМІЄЦЬ 

Тарас Олександрович 

 в.о. директора Смілянського КВПП «Тясмин» 

Черкаської обласної ради 

МІКУШКІН  

Валерій Миколайович 

- в.о. директора КП «Аеропорт Черкаси 

Черкаської обласної ради» 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 
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11) Про надання згоди на внесення змін до видів економічної 

діяльності суб’єктам спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Черкаської області 

Доповідають: 

ЗВЯГІНЦЕВА 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

ВИСОЧИН 

Валерій Петрович 

 директор КП «Управління по експлуатації Будинку 

рад і об’єктів обласної комунальної власності» 

СЕМЕНЕНКО 

Людмила Миколаївна 

 директор комунального навчального закладу фахової 

передвищої освіти «Корсунь-Шевченківський 

педагогічний фаховий коледж        ім. Т.Г. Шевченка 

Черкаської обласної ради» 

ХОРОШИЙ 

Валентин Іванович 

 директор комунального закладу фахової передвищої 

освіти «Черкаський музичний фаховий коледж         

ім. С.С. Гулака-Артемовського Черкаської обласної 

ради» 

ЧОРНОКОНЬ  

Олена Іванівна 

 завідувач КП «Монастирищенська центральна 

районна аптека № 17» Черкаської обласної ради 

МИХНО 

Світлана Леонідівна 

 директор комунального закладу «Черкаський 

обласний спеціалізований будинок дитини» 

Черкаської обласної ради 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

 

12) Про внесення змін до рішення обласної ради від 11.10.2019 № 32-

12/VII «Про реорганізацію КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «ОБЛАСНИЙ 

ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ «ПРОЛІСОК» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» 

Доповідають: 

ЗВЯГІНЦЕВА 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

БОЙЧЕНКО 

Ірина Анатоліївна 

 

 головний лікар комунального закладу 

«Обласний дитячий санаторій «Пролісок» 

Черкаської обласної ради» 

ЖУРБА 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 
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13) Про припинення КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «ЧЕРКАСЬКИЙ 

ОБЛАСНИЙ СПЕЦІАЛІЗОВАНИЙ БУДИНОК ДИТИНИ» ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ» 

Доповідають: 

ЗВЯГІНЦЕВА 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

МИХНО 

Світлана Леонідівна 

 директор комунального закладу «Черкаський 

обласний спеціалізований будинок дитини» 

Черкаської обласної ради 

ЖУРБА 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

 

3. Про затвердження обласної цільової програми забезпечення 

збереженості документів регіональної частини Національного архівного 

фонду на  2024-2027 роки 

Доповідають: 

КЛИМЕНКО 

Тетяна Анатоліївна 

- директор Державного архіву Черкаської 

області 

Данилевський 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

 

4. Про затвердження звіту за 2022 рік із проведення моніторингу 

виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 

2021-2023 роки та звіту з оцінки результативності виконання Плану 

реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2021-2023 роки 

Доповідають: 

КАРМАННІК 

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку обласної державної адміністрації 

  ВІШТАК 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів 
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5. Про внесення змін у додаток 2 до обласної цільової програми 

«Призовна дільниця» на 2023-2025 роки 

Доповідають: 

ВЕРЕТІЛЬНИК 

Олег Антонович 

- начальник Черкаського обласного 

територіального центру комплектування та 

соціальної підтримки 

ВІШТАК 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів 

  

6. Про внесення змін у додаток 2 до Комплексної програми 

функціонування та розвитку системи цивільного захисту області, створення 

регіонального матеріально-технічного резерву щодо попередження і 

ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час та особливий період на 2023-

2027 роки 

Доповідають: 

ОЗЕРАН 

Сергій Анатолійович 

- директор Департаменту цивільного захисту, 

оборонної роботи та взаємодії з 

правоохоронними органами обласної 

державної адміністрації 

БОНДАРЕНКО 

  Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків надзвичайних 

ситуацій 

  

7. Про внесення змін до Програми підвищення рівня безпеки 

дорожнього руху на період до 2023 року 

Доповідають: 

МАЦКО 

Олександр Францович 

- заступник директора Департаменту 

будівництва обласної державної адміністрації 

КУКЛІН 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 
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8. Про внесення змін до рішення обласної ради від 19.02.2021                

№ 5-31/VIII «Про заснування стипендії голови Черкаської обласної ради 

обдарованим дітям області» 

Доповідають: 

БРЕУС 

Ольга Володимирівна 

- начальник відділу організаційного 

забезпечення ради та взаємодії з депутатами 

виконавчого апарату обласної ради 

ДАНИЛЕВСЬКИЙ 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

9. Про внесення змін у додаток до обласної програми підтримки 

закладів вищої освіти Черкаської області на 2015-2024 роки 

Доповідають: 

Сімушіна 

Оксана Іванівна 

- заступник начальника Управління –

начальнику відділу дошкільної, загальної 

середньої, інклюзивної та позашкільної 

освіти Управління освіти і науки обласної 

державної адміністрації 

Данилевський 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

10. Про внесення змін до рішення обласної ради від 30.10.2000 № 22-6 

«Про обласну краєзнавчу премію імені Михайла Максимовича» 

Доповідають: 

ШАБАТІН  

Олександр Олексійович 

- начальник Управління культури та охорони 

культурної спадщини обласної державної 

адміністрації 

ДАНИЛЕВСЬКИЙ 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

 

11. Про визнання такими, що втратили чинність, деяких рішень 

обласної ради 

Доповідають: 

ШАБАТІН  

Олександр Олексійович 

- начальник Управління культури та охорони 

культурної спадщини обласної державної 

адміністрації 

ДАНИЛЕВСЬКИЙ 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 
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 12. Про припинення державному підприємству «Черкаське лісове 

господарство» права користування частиною мисливських угідь  

Доповідають: 

МАЗУР 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

БОНДАРЕНКО 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій 

 

13. Про надання громадській організації «Товариство мисливців 

«Дубіївка» у користування мисливських угідь  

Доповідають: 

МАЗУР 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

БОНДАРЕНКО 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій 

 

14. Про внесення змін у рішення обласної ради від 29.05.03 № 9-9 «Про 

надання в користування мисливських угідь у Черкаській області» 

Доповідають: 

МАЗУР 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

БОНДАРЕНКО 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій 
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15. Про внесення змін до рішення обласної ради від 19.02.2021              

№ 5-23/VIII «Про обласну програму охорони навколишнього природного 

середовища на 2021-2027 роки» 

Доповідають: 

  ДОВГА 

 Людмила Володимирівна 

- т.в.о. начальника управління екології та 

природних ресурсів обласної державної 

адміністрації 

  БОНДАРЕНКО 

    Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій 

 

16. Про надання згоди Черкаській обласній військовій адміністрації на 

подання звернення про виділення коштів фонду ліквідації наслідків збройної 

агресії  

Доповідають: 

ЄВМИНА 

Ростислав Борисович 

- директор Департаменту будівництва обласної 

державної адміністрації 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

ЖУРБА 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 

ВІШТАК 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів 

 

17. Про результати діяльності Черкаської обласної прокуратури на 

території області 

Доповідає: 

СИДОР 

Остап Ігорович 

- виконувач обов’язків керівника 

Черкаської обласної прокуратури 
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18. Інформація про стан законності, боротьби із злочинністю, охорони 

публічного порядку та результати діяльності Головного управління 

Національної поліції в Черкаській області на території області за 

результатами 2022 року в умовах воєнного стану 

Доповідає: 

ГУРІН 

Вячеслав Васильович 

- начальник Головного управління 

Національної поліції в Черкаській області 

 

19. Про внесення змін до рішення обласної ради від 16.12.2022                         

№ 16-4/VІІІ «Про обласний бюджет Черкаської області на 2023 рік» 

Доповідають: 

МИТЮК  

Тетяна Сергіївна 

 

- т.в.о. директора Департаменту фінансів 

обласної державної адміністрації 

ВІШТАК 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань соціально-економічного 

розвитку, бюджету та фінансів 

 

20. Про обрання представників громадськості до складу поліцейської 

комісії № 22 Департаменту патрульної поліції 

Доповідають: 

ПІДГОРНИЙ 

Анатолій Вікторович 

- голова обласної ради 

КУКЛІН 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 

 

21. Про обрання представників громадськості до складу поліцейської 

комісії Управління поліції охорони в Черкаській області 

Доповідають: 

ПІДГОРНИЙ 

Анатолій Вікторович 

- голова обласної ради 

КУКЛІН 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 
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22. Про затвердження списку присяжних для Корсунь-Шевченківського 

районного суду Черкаської області 

Доповідають: 

МАЗУР 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

КУКЛІН 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 

 

23. Про перейменування міста Ватутіне Звенигородського району 

Черкаської області 

Доповідають: 

МАЗУР 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

КУКЛІН 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення 

правопорядку та захисту прав людини 

 

 24. Про погодження проекту землеустрою щодо встановлення меж 

адміністративно-територіального утворення міста Кам’янка Черкаської 

області 

Доповідають: 

МАЗУР 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

ГОНЧАРЕНКО 

Віктор Григорович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань агропромислового розвитку та 

земельних відносин 

БОНДАРЕНКО 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій 
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25. Про території та об’єкти природно-заповідного фонду області 

(Тальнівська територіальна громада Звенигородського району, адмінмежі     

с. Глибочок) 

Доповідають: 

  ДОВГА 

 Людмила Володимирівна 

- т.в.о. начальника управління екології та 

природних ресурсів обласної державної 

адміністрації 

  БОНДАРЕНКО 

  Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій 

 

26. Про території та об’єкти природно-заповідного фонду області 

(Тальнівська територіальна громада Звенигородського району, ландшафтний 

заказник «Білі Обрії») 

Доповідають: 

  ДОВГА 

 Людмила Володимирівна 

- т.в.о. начальника управління екології та 

природних ресурсів обласної державної 

адміністрації 

  БОНДАРЕНКО 

  Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій 

 

27. Про території та об’єкти природно-заповідного фонду області 

(Березняківська територіальна громада Черкаського району, ботанічний 

заказник «Плескачівські первоцвіти») 

Доповідають: 

  ДОВГА 

 Людмила Володимирівна 

- т.в.о. начальника управління екології та 

природних ресурсів обласної державної 

адміністрації 

  БОНДАРЕНКО 

  Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій 
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28. Про зміну меж об’єкту природно-заповідного фонду області 

Доповідають: 

  ДОВГА 

 Людмила Володимирівна 

- т.в.о. начальника управління екології та 

природних ресурсів обласної державної 

адміністрації 

  БОНДАРЕНКО 

  Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій 

29. Про внесення змін до рішення обласної ради від 02.12.2022        

№15-17/VIII «Про відзнаку Черкаської обласної ради «Доблесть Черкащини» 

Доповідають: 

БРЕУС 

Ольга Володимирівна 

- начальник відділу організаційного 

забезпечення ради та взаємодії з депутатами 

виконавчого апарату обласної ради 

КУКЛІН 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 

 

30. Про внесення змін до рішення обласної ради від 25.03.2016             

№ 4-32/VII «Про Почесну грамоту Черкаської обласної ради» 

Доповідають: 

БРЕУС 

Ольга Володимирівна 

- начальник відділу організаційного 

забезпечення ради та взаємодії з депутатами 

виконавчого апарату обласної ради 

КУКЛІН 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 

31. Про клопотання щодо нагородження Грамотою Верховної Ради 

України ПОГОРІЛОГО В.Г. 

Доповідають: 

МАЗУР 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

КУКЛІН 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 
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 32. Про клопотання щодо присудження Премії Верховної Ради України 

за внесок молоді у розвиток парламентаризму, місцевого самоврядування 

ДУБОВІЙ І.Ю. 

Доповідають: 

БРЕУС 

Ольга Володимирівна 

- начальник відділу організаційного 

забезпечення ради та взаємодії з депутатами 

виконавчого апарату обласної ради 

КУКЛІН 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 

 33. Про клопотання щодо присудження Премії Верховної Ради України 

за внесок молоді у розвиток парламентаризму, місцевого самоврядування 

КУПЧИН А.В. 

Доповідають: 

БРЕУС 

Ольга Володимирівна 

- начальник відділу організаційного 

забезпечення ради та взаємодії з депутатами 

виконавчого апарату обласної ради 

КУКЛІН 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 

 34. Про дострокове припинення повноважень депутата Черкаської 

обласної ради VIII скликання ЗИРЯНОВОЇ З.Г. 

Доповідають: 

ПІДГОРНИЙ 

Анатолій Вікторович 

- голова обласної ради 

КУКЛІН 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 

35. Про дострокове припинення повноважень депутата Черкаської 

обласної ради VIII скликання РУДОЇ Н.С. 

Доповідають: 

ПІДГОРНИЙ 

Анатолій Вікторович 

- голова обласної ради 

КУКЛІН 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку 

та захисту прав людини 
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36. Про стан виконання обласної програми «Шкільний автобус»                     

на 2016-2024 роки  

Доповідають: 

СІМУШІНА 

Оксана Іванівна 

- заступник начальника Управління –

начальнику відділу дошкільної, загальної 

середньої, інклюзивної та позашкільної 

освіти Управління освіти і науки обласної 

державної адміністрації 

ДАНИЛЕВСЬКИЙ 

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

 

37. Про вихід Черкаської обласної ради зі складу засновників Установи 

«Черкаська агенція регіонального розвитку» 

Доповідають: 

ГАЙОВИЧ 

Вадим Юрійович 

- депутат обласної ради 

ВІШТАК 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради з 

питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів 

ВУСИК 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

 

38. Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до Управління 

Служби безпеки України в Черкаській області, Головного управління 

Національної поліції в Черкаській області 

Доповідає: 

РАДУЦЬКИЙ  

Олександр Романович 

- депутат обласної ради 

 

39. Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до Президента 

України, Верховної Ради України щодо повернення додаткових виплат 

військовим 

Доповідає: 

КОВАЛЬ 

Віталій Володимирович 

- керівник депутатської фракції ПОЛІТИЧНОЇ 

ПАРТІЇ «ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ»  
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40. Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до Президента 

України, Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України щодо 

припинення тиску на місцеве самоврядування 

Доповідає: 

КОВАЛЬ 

Віталій Володимирович 

- керівник депутатської фракції ПОЛІТИЧНОЇ 

ПАРТІЇ «ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ»  

 

41. Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до Президента 

України, Кабінету Міністрів України, інших державних органів та органів 

місцевого самоврядування щодо припинення договорів оренди чи 

користування з релігійними організаціями, які не виконують вимог законів 

України 

Доповідає: 

КОВАЛЬ 

Віталій Володимирович 

- керівник депутатської фракції ПОЛІТИЧНОЇ 

ПАРТІЇ «ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ»  

  

42. Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до Верховної 

Ради України та Національної служби здоров’я України щодо 

відновлювального лікування військовослужбовців Збройних Сил України 

Доповідає: 

СУЩЕНКО 

Людмила Миколаївна 

- депутат обласної ради  

КАЛІНІЧЕНКО 

Катерина Сергіївна 

 

- депутат обласної ради 

  

43. Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до Національної 

служби здоров’я України щодо удосконалення процедури аутентифікації 

пацієнта в електронній системі охорони здоров’я  

Доповідає: 

СУЩЕНКО 

Людмила Миколаївна 

- депутат обласної ради  

КАЛІНІЧЕНКО 

Катерина Сергіївна 

 

- депутат обласної ради 
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ПІДГОРНИЙ А.В. запропонував депутатам обласної ради зареєструватися.  

 

Проведення реєстрації  депутатів обласної ради. 

Зареєстровано 45  депутатів. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що в залі зареєструвалися 45 депутатів 

обласної ради, що дає підстави розпочати засідання.  

Запропонував вшанувати хвилиною мовчання пам'ять полеглих у боях за 

Україну, мирних громадян, які загинули унаслідок збройної агресії 

російської федерації проти України.  

 

(Хвилина мовчання) 

  

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що на пленарне засідання запрошені начальник 

Черкаської обласної військової адміністрації, заступники голови обласної 

державної адміністрації, керівники структурних підрозділів адміністрації, 

інших обласних організацій і установ.  

 Запросив начальника Черкаської обласної військової адміністрації 

ТАБУРЦЯ І.І. до вручення державних нагород.  

 

(вручення нагород) 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. зазначив, що відповідно до статті 15 Регламенту 

Черкаської обласної ради VIII скликання для оголошення заяв, звернень, 

запитів, запитань, повідомлень відводиться час до однієї години рівними 

частинами пропорційно кількості зареєстрованих в раді депутатських груп і 

фракцій. 

 

ВИСТУПИЛИ: Циганок О.А., Вельбівець О.І. 

Циганок О.А. висловила подяку за вручення державних нагород 

волонтерам. Повідомила, що Черкаська територіальна бригада отримала з 

міського бюджету 20 мільйонів гривень для придбання дронів і завдання 

закупити їх покладено на військово-цивільну адміністрацію.  

Звернула увагу, що на теренах області сформована нова бригада в селі 

Благодатне, яка пройшла дуже складний шлях. Запропонувала виділити         

3 мільйони гривень з обласного бюджету на придбання дронів, тепловізорів 

саме для цієї бригади (передала звернення начальнику обласної військової 

адміністрації Табурцю І.І.). 

Вельбівець О.І. виступив із зверненням до В.В. Гуріна, начальника 

Головного управління поліції в Черкаській області щодо надання практичної 
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допомоги сектору Національної поліції в Лисянському районі в частині 

забезпечення своїх повноважень щодо захисту громадян, забезпечення 

безпеки їх життя і здоров’я. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. вніс пропозицію поставити на голосування проєкт 

порядку денний за основу. 

 

Дореєстровано: депутат обласної ради Похольчук Р. В. 

 

Голосування за порядок денний (за основу) 

«За»- 44, «Проти»- 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало»- 2. 

 

ВИСТУПИЛИ: Яріш А.А., Табурець І.І., Вельбівець О.І., Кравченко Н.М., 

Радуцький О.Р. 

Яріш А.А. вніс пропозицію включити в порядок денний сесії питання 

щодо делегування функцій замовника. 

 Підгорний А.В. повідомив, що питання буде внесено на розгляд сесії 

після доопрацювання, узгодження в межах програмних питань, визначення 

буде головного розпорядника коштів, а також відповідального за прийняття 

рішення. 

 Табурець І.І. зазначив, що він сподівався, що питання буде включено в 

порядок денний сесії. 

 Підгорний А.В. акцентував увагу, що проєкт рішення на адресу 

обласної ради не надходив, а лише лист з проханням включити питання. 

 Вельбівець О.І. звернув увагу, що є визначена процедура підготовки 

проєктів рішень, внесення їх на розгляд президії обласної ради та сесії 

обласної ради. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. запропонував затвердити порядок денний за основу і в 

цілому. 

 

Голосування за порядок денний (в цілому) 

«За»- 46, «Проти»- 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало»- 0. 

 

Дореєстровано: депутат обласної ради Гайович В.Ю. 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Звіт начальника Черкаської обласної військової адміністрації      

Табурця І.І., який поінформував про основні напрямки роботи. 

 

ВИСТУПИЛИ: Мушієк М.Г., Вельбівець О.І., Циганок О.А. 
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Вельбівець О.І. подякував за рік роботи у нелегкий час для країни, за 

оперативність, за злагоджену комунікацію з місцевими органами управління і 

на місцях в тому числі. Звернув увагу щодо підготовки документів на розгляд 

сесії.  

 

Голосування (за основу і в цілому) 

«За» - 46, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Звіт начальника Черкаської обласної 

військової адміністрації» прийнято, додається. 

 

2. Питання управління майном обласної комунальної власності 

2.1)  СЛУХАЛИ: 

Підгорного А.В. - Про втрату чинності рішення Черкаської обласної 

ради від 03.03.2023 № 18-2/VIII. 

 

Голосування 

«За» - 46, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про втрату чинності рішення Черкаської 

обласної ради від 03.03.2023 № 18-2/VIII» прийнято, додається. 

 

2.2) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про призначення ОРЛЕНКА В.В. на посаду 

директора комунального некомерційного підприємства «Черкаський 

обласний дитячий багатопрофільний санаторій «Сосновий бір» Черкаської 

обласної ради. 

 

Голосування 

«За» - 44, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 3. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про призначення ОРЛЕНКА В.В. на 

посаду директора комунального некомерційного підприємства 

«Черкаський обласний дитячий багатопрофільний санаторій «Сосновий 

бір» Черкаської обласної ради» прийнято, додається. 
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2.3) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про призначення ФІЛІПОВОЇ Т.Г. на посаду 

директора Кропивнянського дитячого будинку для дітей шкільного віку 

Черкаської обласної ради. 

 

Голосування 

«За» - 42, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 5. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про призначення ФІЛІПОВОЇ Т.Г. на 

посаду директора Кропивнянського дитячого будинку для дітей 

шкільного віку Черкаської обласної ради» прийнято, додається. 

 

2.4) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про призначення ФУРМАНА В.М. на посаду 

директора комунального закладу «Обласний центр соціально-психологічної 

допомоги» Черкаської обласної ради. 

 

Голосування  

«За» - 30, «Проти» - 0, «Утрималося» - 9, «Не голосувало» - 8. 

(рішення не прийнято) 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

2.5) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про призначення БАРАНЕНКО Г.В. на посаду 

директора комунального закладу «Черкаський обласний інформаційно-

аналітичний центр медичної статистики» Черкаської обласної ради. 

 

Голосування 

«За» - 42, «Проти» - 0, «Утрималося» - 2, «Не голосувало» - 3. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про призначення БАРАНЕНКО Г.В. на 

посаду директора комунального закладу «Черкаський обласний 

інформаційно-аналітичний центр медичної статистики» Черкаської 

обласної ради» прийнято, додається. 
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2.6) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про передачу майна. 

Голосування 

«За» - 43, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 4. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про передачу майна» прийнято, додається. 
 

2.7) СЛУХАЛИ:  

Звягінцеву О.М. - Про внесення змін до рішення обласної ради від 

26.11.2021 № 9-13/VIІI «Про передачу майна комунальної власності». 

 

ВИСТУПИЛИ: Вельбівець О.І. 

 

Голосування 

«За» - 44, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 3. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 26.11.2021 № 9-13/VIІI «Про передачу майна комунальної 

власності» прийнято, додається. 
 

2.8) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про списання майна. 

 

Голосування 

«За» - 45, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про списання майна» прийнято, додається. 

 

2.9) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про надання згоди на прийняття системи 

ультразвукової діагностики Logiq до спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області. 

 

Голосування 

«За» - 44, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 3. 
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ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про надання згоди на прийняття системи 

ультразвукової діагностики Logiq до спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області» прийнято, додається. 
 

Дореєстровано: депутат обласної ради Бондаренко В.О. 

 

2.10) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про внесення змін до Програми фінансової 

підтримки підприємств спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Черкаської області на 2022-2024 роки. 

 

ВИСТУПИЛИ: Вельбівець О.І. 

 

Голосування 

«За» - 46, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про внесення змін до Програми фінансової 

підтримки підприємств спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області на 2022-2024 роки» прийнято, додається. 
 

2.11) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про надання згоди на внесення змін до видів 

економічної діяльності суб’єктам спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області 

 

Голосування 

«За» - 46, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про надання згоди на внесення змін до 

видів економічної діяльності суб’єктам спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області» прийнято, 

додається. 
 

2.12) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про внесення змін до рішення обласної ради від 

11.10.2019 № 32-12/VII «Про реорганізацію КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ 

«ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ «ПРОЛІСОК» ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ». 
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ВИСТУПИЛИ: Вельбівець О.І. 

Голосування 

«За» - 46, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 11.10.2019 № 32-12/VII «Про реорганізацію КОМУНАЛЬНОГО 

ЗАКЛАДУ «ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ «ПРОЛІСОК» 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» прийнято, додається. 

 

2.13) СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про припинення КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ 

«ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ СПЕЦІАЛІЗОВАНИЙ БУДИНОК ДИТИНИ» 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ». 

 

Голосування 

«За» - 43, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 5. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про припинення КОМУНАЛЬНОГО 

ЗАКЛАДУ «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ СПЕЦІАЛІЗОВАНИЙ 

БУДИНОК ДИТИНИ» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» прийнято, 

додається. 
 

3. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про затвердження обласної цільової програми 

забезпечення збереженості документів регіональної частини Національного 

архівного фонду на  2024-2027 роки. 

 

Голосування  

«За» - 46, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про затвердження обласної цільової 

програми забезпечення збереженості документів регіональної частини 

Національного архівного фонду на  2024-2027 роки» прийнято, 

додається. 
 

4. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про затвердження звіту за 2022 рік із проведення 

моніторингу виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської 

області на період 2021-2023 роки та звіту з оцінки результативності 
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виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 

2021-2023 роки. 

 

Голосування  

«За» - 47, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 1. 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про затвердження звіту за 2022 рік із 

проведення моніторингу виконання Плану реалізації Стратегії розвитку 

Черкаської області на період 2021-2023 роки та звіту з оцінки 

результативності виконання Плану реалізації Стратегії розвитку 

Черкаської області на період 2021-2023 роки» прийнято, додається. 
 

5. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про внесення змін у додаток 2 до обласної цільової 

програми «Призовна дільниця» на 2023-2025 роки. 

 

Голосування  

«За» - 46, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про внесення змін у додаток 2 до обласної 

цільової програми «Призовна дільниця» на 2023-2025 роки» прийнято, 

додається. 
 

6. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про внесення змін у додаток 2 до Комплексної 

програми функціонування та розвитку системи цивільного захисту області, 

створення регіонального матеріально-технічного резерву щодо попередження 

і ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час та особливий період на 2023-

2027 роки. 

 

Голосування  

«За» - 45, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 3. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про внесення змін у додаток 2 до Комплексної 

програми функціонування та розвитку системи цивільного захисту 

області, створення регіонального матеріально-технічного резерву щодо 

попередження і ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час та 

особливий період на 2023-2027 роки» прийнято, додається. 
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7. СЛУХАЛИ:  

Мацка О.Ф. - Про внесення змін до Програми підвищення рівня безпеки 

дорожнього руху на період до 2023 року. 

 

ВИСТУПИЛИ: Вельбівець О.І. 

 

Голосування  

«За» - 48, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про внесення змін до Програми підвищення 

рівня безпеки дорожнього руху на період до 2023 року» прийнято, 

додається. 

8. СЛУХАЛИ:  

ПІДГОРНОГО А.В. - Про внесення змін до рішення обласної ради від 

19.02.2021 № 5-31/VIII «Про заснування стипендії голови Черкаської 

обласної ради обдарованим дітям області». 

 

Голосування  

«За» - 48, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 19.02.2021 № 5-31/VIII «Про заснування стипендії голови 

Черкаської обласної ради обдарованим дітям області» прийнято, 

додається. 
 

9. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про внесення змін у додаток до обласної програми 

підтримки закладів вищої освіти Черкаської області на 2015-2024 роки. 

 

Голосування  

«За» - 45, «Проти» - 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 2. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про внесення змін до Програми протидії 

тероризму на території Черкаської області на 2021-2025 роки» прийнято, 

додається. 
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10. СЛУХАЛИ:  

Шабатіна О.О. - Про внесення змін до рішення обласної ради від 

30.10.2000 № 22-6 «Про обласну краєзнавчу премію імені Михайла 

Максимовича». 

 

ВИСТУПИЛИ: Вельбівець О.І., Табурець І.І. 

Вельбівець О.І. поцікавився у доповідача щодо змін до рішення 

обласної ради. 

Шабатін О.О. зазначив, що пропонується спростити механізм 

затвердження складу комісії, а саме розпорядженням обласної державної 

адміністрації. 

 

Голосування  

«За» - 47, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 1. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 30.10.2000 № 22-6 «Про обласну краєзнавчу премію імені 

Михайла Максимовича» прийнято, додається. 
 

11. СЛУХАЛИ:  

Шабатіна О.О. – Про визнання такими, що втратили чинність, деяких 

рішень обласної ради. 

Також зазначив, що проєкт рішення спростить механізм затвердження 

складу комісії. 

 

ВИСТУПИЛИ: Вельбівець О.І.  

 

Голосування  

«За» - 46, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про визнання такими, що втратили 

чинність, деяких рішень обласної ради» прийнято, додається. 

 

12. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про припинення державному підприємству 

«Черкаське лісове господарство» права користування частиною мисливських 

угідь. 

 

ВИСТУПИЛИ:Коваль В.В., Погорілий В.Г., Вельбівець О.І., Радуцький О.І., 

Сегеда Ю.Ю., Воскобойнік О.А., Щасливий С.П., Гайович В.Ю. 
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Коваль В.В. звернув увагу, що при обговоренні на засіданні фракції 

питання, виникло непорозуміння в частині відсутності відповіді депутатам 

В.Г. Погорілому і О.А. Циганок на депутатський запит, який був озвучений 

на попередній сесії, від представників обласного лісового та мисливського 

господарства.  

Погорілий В.Г. акцентував увагу, що хотілося б, щоб керівники 

надавали своєчасно відповіді на запити.  

Вельбівець О.І. поцікавився щодо причини припинення права 

користування частиною мисливських угідь. 

Сегеда Ю.Ю. поінформував, що лісове господарство не має можливості 

фінансово утримувати мисливські угіддя, тому і відмовляються. 

Підгорний А.В. звернувся до виконавчого апарату обласної ради 

продублювати озвучений запит депутатів Погорілого і Циганок, поставити на 

котроль, отримати всі необхідні відповіді і ознайомити депутатів. 

Погорілий В.Г. поінформував, що відповідь надійшла, в якій було 

зазначено, що з’ясовуються обставини, за яких відбулася вирубка лісів і що 

поінформовано буде пізніше, але відповідь так і не надійшла. 

Щасливий С.П., провідний мисливствознавець ДП «Ліси України» 

Центрального лісового офісу, на запитання депутата обласної ради   

Вельбівця О.І. щодо причин припинення ДП «Черкаське лісове 

господарство» права користування частиною мисливських угідь 

поінформував, що відбулася реорганізація ДП «Ліси України». Зазначив, що 

мисливське господарство є неприбутковим і вкладати кошти та сплачувати 

податки недоцільно. Пропонується зробити менше угідь, але компактних і 

ефективних, а не мати величезну площу.  

Воскобойнік О.А. звернув увагу депутатів на дотриманні Регламенту 

обласної ради. 

Зазначив, що до громадської організації «Товариство мисливців 

«Дубіївка» входять 30 чоловік, з якими після засідання президії була 

проведена зустріч за участі голови обласної ради Підгорного А.В. та 

начальника обласної військової адміністрації Табурця І.І. Люди, які входять 

до громадської організації, проживають у Дубіївці, три роки працюють, 

кормлять звіра, охороняють від браконьєрства. Питання вивчалося і було 

розглянуте на засіданні постійної комісії. 

Підгорний А.В. поінформував, що питання розглянуте на засіданні 

постійної комісії, висновок – позитивний. Рекомендується надати мисливські 

угіддя у користування терміном на 15 років. 

Гайович В.Ю. поцікавився щодо отримання інформації про планову і 

санітарну вирубку лісів. 
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Підгорний А.В. рекомендував звернутися до Державного лісового 

агентства. 

 

Голосування   

«За» - 47, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 1. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про припинення державному 

підприємству «Черкаське лісове господарство» права користування 

частиною мисливських угідь» прийнято, додається. 

 

13. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про надання громадській організації «Товариство 

мисливців «Дубіївка» у користування мисливських угідь. 

 

Голосування  

«За» - 46, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про надання громадській організації 

«Товариство мисливців «Дубіївка» у користування мисливських угідь» 

прийнято, додається. 

 

14. СЛУХАЛИ:  

Мазур Л.О. – Про внесення змін у рішення обласної ради від 29.05.03 

№ 9-9 «Про надання в користування мисливських угідь у Черкаській 

області», яка надала роз’яснення щодо необхідності внесення змін у дане 

рішення. 

 

ВИСТУПИЛИ: Вельбівець О.І. 

 

Голосування  

«За» - 43, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 5. 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про внесення змін у рішення обласної ради 

від 29.05.03 № 9-9 «Про надання в користування мисливських угідь у 

Черкаській області» прийнято, додається. 
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15. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про внесення змін до рішення обласної ради від 

19.02.2021 № 5-23/VIII «Про обласну програму охорони навколишнього 

природного середовища на 2021-2027 роки». 

 

Голосування  

«За» - 46, «Проти» - 1, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 1. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 19.02.2021  № 5-23/VIII «Про обласну програму охорони 

навколишнього природного середовища на 2021-2027 роки» прийнято, 

додається. 

 

16. СЛУХАЛИ:  

Євмину Р.Б. – Про надання згоди Черкаській обласній військовій 

адміністрації на подання звернення про виділення коштів фонду ліквідації 

наслідків збройної агресії. 

 

ВИСТУПИЛИ: Вельбівець О.І.  

 

Голосування  

«За» - 45, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 3. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про надання згоди Черкаській обласній 

військовій адміністрації на подання звернення про виділення коштів 

фонду ліквідації наслідків збройної агресії» прийнято, додається. 
 

17. СЛУХАЛИ:  

Сидора О.І. – Про результати діяльності Черкаської обласної 

прокуратури на території області. 

 

ВИСТУПИЛИ: Коваль В.В. 

 

Голосування  

«За» - 48, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про результати діяльності Черкаської 

обласної прокуратури на території області» прийнято, додається. 
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18. СЛУХАЛИ:  

Гуріна В.В. з інформацією про стан законності, боротьби із 

злочинністю, охорони публічного порядку та результати діяльності 

Головного управління Національної поліції в Черкаській області на території 

області за результатами 2022 року в умовах воєнного стану. 

 

Голосування  

«За» - 35, «Проти» - 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 2. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Інформація про стан законності, боротьби 

із злочинністю, охорони публічного порядку та результати діяльності 

Головного управління Національної поліції в Черкаській області на 

території області за результатами 2022 року в умовах воєнного стану» 

прийнято, додається. 
 

19. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про внесення змін до рішення обласної ради від 

16.12.2022  № 16-4/VІІІ «Про обласний бюджет Черкаської області                

на 2023 рік». 

 

ВИСТУПИЛИ: Яріш А.А., Коваль В.В. 

Яріш А.А. повторно виступив із пропозицією щодо включення питання 

щодо делегування функцій замовника. 

Коваль В.В. звернувся до головуючого з проханням оголосити перерву 

на 10 хвилин. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. на прохання керівника депутатської фракції  

«ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ» Коваля В.В. оголосив перерву. 

 

Перерва 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. запропонував депутатам обласної ради зареєструватися.  

 

Проведення реєстрації  депутатів обласної ради. 

Зареєстровано 40  депутатів. 

 

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що в залі зареєстровано 40 депутатів обласної 

ради, продовжуємо розгляд питань.  

 

ПІДГОРНИЙ А.В. поінформував, що питання «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 16.12.2022 № 16-4/VІІІ «Про обласний бюджет Черкаської 
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області на 2023 рік» розглядалося на засіданнях постійних комісій, висновки 

комісій - позитивні. 

 

Дореєстровано: депутат обласної ради Мушієк М.Г. 

 

Голосування  

«За» - 38, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 3. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 16.12.2022  № 16-4/VІІІ «Про обласний бюджет Черкаської 

області на 2023 рік» прийнято, додається. 
 

Дореєстровано: депутат обласної ради Плічко Г.І. 

 

20. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про обрання представників громадськості до складу 

поліцейської комісії № 22 Департаменту патрульної поліції. 

Повідомив, що відповідно до закону України «Про Національну 

поліцію» склад поліцейської комісії територіального органу поліції рада 

обирає два представники громадськості з числа осіб, які мають бездоганну 

репутацію, професійні та моральні якості, авторитет. Повідомив, що до 

обласної ради надійшли заяви від двох громадян про обрання їх до складу 

означеної комісії: заява Волошина І.В., заява Лазуренка В.М. Зазначив, що 

кандидати присутні на пленарному засіданні. Запропонував проголосувати за 

кожну кандидатуру окремо, а потім рішення за основу і в цілому. 

 

Голосування (за кандидатуру Волошина І.В.) 

«За» - 43, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 0. 

 

Дореєстровано: депутат обласної ради Топчій І.В. 

 

Голосування (за кандидатуру Лазуренка В.М.) 

«За» - 39, «Проти» - 0, «Утрималося» - 2, «Не голосувало» - 3. 

 

Дореєстровано: депутат обласної ради Таран Є.В. 

 

Голосування (за основу і в цілому ) 

«За» - 43, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 
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ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про обрання представників громадськості 

до складу поліцейської комісії № 22 Департаменту патрульної поліції» 

прийнято, додається. 

 

Дореєстровано: депутат обласної ради Качан Н.Г. 

 

21. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про обрання представників громадськості до складу 

поліцейської комісії Управління поліції охорони в Черкаській області. 

Поінформував, що це аналогічне питання попередньому. Питання 

розглядалося на засіданні постійної комісії, висновок – позитивний. 

Вноситься дві кандидатури: Богун М.М., Малкова Л.В. 

 

Голосування (за кандидатуру Богуна М.М.) 

«За» - 44, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 

 

Дореєстровано: депутат обласної ради Циганок О.А. 

 

Голосування (за кандидатуру Малкову Л.В.)) 

«За» - 41, «Проти» - 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 5. 

 

Голосування (за основу і в цілому ) 

«За» - 43, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 4. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про обрання представників громадськості 

до складу поліцейської комісії Управління поліції охорони в Черкаській 

області» прийнято, додається. 
 

22. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про затвердження списку присяжних для Корсунь-

Шевченківського районного суду Черкаської області. 

 

Голосування  

«За» - 42, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 5. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про затвердження списку присяжних для 

Корсунь-Шевченківського районного суду Черкаської області» 

прийнято, додається. 
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23. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про перейменування міста Ватутіне 

Звенигородського району Черкаської області. 

 

Голосування  

«За» - 46, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 1. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про перейменування міста Ватутіне 

Звенигородського району Черкаської області» прийнято, додається. 
 

24. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про погодження проекту землеустрою щодо 

встановлення меж адміністративно-територіального утворення міста 

Кам’янка Черкаської області. 

 

Голосування  

«За» - 46, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 1. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про погодження проекту землеустрою 

щодо встановлення меж адміністративно-територіального утворення 

міста Кам’янка Черкаської області» прийнято, додається. 
 

25. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про території та об’єкти природно-заповідного 

фонду області (Тальнівська територіальна громада Звенигородського району, 

адмінмежі     с. Глибочок). 

 

Голосування  

«За» - 44, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 3. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про території та об’єкти природно-

заповідного фонду області (Тальнівська територіальна громада 

Звенигородського району, адмінмежі     с. Глибочок)» прийнято, 

додається. 
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26. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про території та об’єкти природно-заповідного 

фонду області (Тальнівська територіальна громада Звенигородського району, 

ландшафтний заказник «Білі Обрії»). 

 

Голосування  

«За» - 46, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 1. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про території та об’єкти природно-

заповідного фонду області (Тальнівська територіальна громада 

Звенигородського району, ландшафтний заказник «Білі Обрії»)» 

прийнято, додається. 

 

27. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про території та об’єкти природно-заповідного 

фонду області (Березняківська територіальна громада Черкаського району, 

ботанічний заказник «Плескачівські первоцвіти»). 

 

Голосування  

«За» - 44, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 3. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про території та об’єкти природно-

заповідного фонду області (Березняківська територіальна громада 

Черкаського району, ботанічний заказник «Плескачівські первоцвіти»)» 

прийнято, додається. 

 

Дореєстровано: депутат обласної ради Похольчук Р.В. 

 

28. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про зміну меж об’єкту природно-заповідного фонду 

області. 

 

Голосування  

«За» - 46, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про зміну меж об’єкту природно-

заповідного фонду області» прийнято, додається. 
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29. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про внесення змін до рішення обласної ради від 

02.12.2022   №15-17/VIII «Про відзнаку Черкаської обласної ради «Доблесть 

Черкащини». 

 

Голосування   

«За» - 38, «Проти» - 0, «Утрималося» - 5, «Не голосувало» - 5. 

 

ВИСТУПИЛИ: Воскобойнік О.А. (із зали, погано чути), Яріш А.А. (із зали, 

погано чути), Радуцький О.Р. (із зали, погано чути), Куклін О.В. (із зали, 

погано чути). 

 Підгорний А.В. поінформував, що дане питання розглянуте на 

засіданні постійної комісії, на засіданні президії обласної ради. При 

голосуванні президія обласної ради підтримала внесення даного проєкту 

рішення на сесію обласної ради. Зазначив, що питання розглянуто, але маємо 

можливість вносити пропозиції, побажання, корегування. Запропонував 

депутатам обласної ради оглянути макет нагороди і якщо в когось виникнуть 

зауваження, повернемося до розгляду цього питання.  

 Радуцький Р.В. висловив свою думку щодо кольорів макету нагороди. 

Запропонував повернутися до голосування та направити на доопрацювання. 

 Підгорний А.В. зазначив, що в кінці пленарного засідання 

повернемося до цього питання. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 02.12.2022 №15-17/VIII «Про відзнаку Черкаської обласної ради 

«Доблесть Черкащини» прийнято, додається. 

 

30. СЛУХАЛИ: 

 Підгорного А.В. - Про внесення змін до рішення обласної ради 

від 25.03.2016 № 4-32/VII «Про Почесну грамоту Черкаської обласної ради». 

 

Голосування  

«За» - 46, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 25.03.2016 № 4-32/VII «Про Почесну грамоту Черкаської 

обласної ради» прийнято, додається. 
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31. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про клопотання щодо нагородження Грамотою 

Верховної Ради України ПОГОРІЛОГО В.Г. 

 

ВИСТУПИЛИ: Погорілий В.Г. повідомив, що участі у голосуванні брати не 

буде. 

 

Голосування  

«За» - 46, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 2. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про клопотання щодо нагородження 

Грамотою Верховної Ради України ПОГОРІЛОГО В.Г.» прийнято, 

додається. 

 

32. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про клопотання щодо присудження Премії 

Верховної Ради України за внесок молоді у розвиток парламентаризму, 

місцевого самоврядування ДУБОВІЙ І.Ю. 

 

Голосування  

«За» - 45, «Проти» - 0, «Утрималося» - 1, «Не голосувало» - 2. 

 

ВИРІШИЛИ:  

рішення обласної ради «Про клопотання щодо присудження Премії 

Верховної Ради України за внесок молоді у розвиток парламентаризму, 

місцевого самоврядування ДУБОВІЙ І.Ю.» прийнято, додається. 
 

33. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про клопотання щодо присудження Премії 

Верховної Ради України за внесок молоді у розвиток парламентаризму, 

місцевого самоврядування КУПЧИН А.В. 

 

Голосування  

«За» - 45, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 3. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про клопотання щодо присудження Премії 

Верховної Ради України за внесок молоді у розвиток парламентаризму, 

місцевого самоврядування КУПЧИН А.В.» прийнято, додається. 
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34. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. – Про дострокове припинення повноважень депутата 

Черкаської обласної ради VIII скликання ЗИРЯНОВОЇ З.Г. 

 

ВИСТУПИЛИ: Вельбівець О.І. 

Голосування  

«За» - 13, «Проти» - 0, «Утрималося» - 14, «Не голосувало» - 21. 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

35. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про дострокове припинення повноважень депутата 

Черкаської обласної ради VIII скликання РУДОЇ Н.С. 

 

Голосування  

«За» - 1, «Проти» - 1, «Утрималося» - 19, «Не голосувало» - 27 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

36. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про стан виконання обласної програми «Шкільний 

автобус» на 2016-2024 роки. 

Голосування  

«За» - 47, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 1. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про стан виконання обласної програми 

«Шкільний автобус» на 2016-2024 роки» прийнято, додається. 

 

37. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про вихід Черкаської обласної ради зі складу 

засновників Установи «Черкаська агенція регіонального розвитку». 

 

ВИСТУПИЛИ: Яріш А.А., який закликав депутатський корпус не 

підтримувати означений проєкт рішення.  

 

Голосування  

«За» - 20, «Проти» - 3, «Утрималося» - 15, «Не голосувало» - 10. 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 
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38. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до 

Управління Служби безпеки України в Черкаській області, Головного 

управління Національної поліції в Черкаській області.  Також зазначив, що 

проєкт звернення за підписом керівників депутатських фракцій в обласній 

раді. 

 

Голосування  

«За» - 43, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 5. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про звернення депутатів Черкаської 

обласної ради до Управління Служби безпеки України в Черкаській 

області, Головного управління Національної поліції в Черкаській 

області» прийнято, додається. 
 

39. СЛУХАЛИ:  

Коваля В.В. - Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до 

Президента України, Верховної Ради України щодо повернення додаткових 

виплат військовим.  

Підгорний А.В.  поінформував, що питання не було підтримано на 

засіданні президії, але внесено на розгляд сесії. 

 

ВИСТУПИЛИ: Вельбівець О.І., Гайович В.Ю. 

 Вельбівець О.І. заявив про конфлікт інтересів та неучасть у 

голосуванні. 

 Гайович В.Ю. звернув увагу, що депутатська фракція 

«ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ» вносить багато цікавих ініціатив, але є 

проблема: чому військовий вносить питання? Є закон України «Про 

запобігання корупції». 

 Коваль В.В. повідомив, що результатом звернення не буде пряме 

фінансове забезпечення, оскільки ми звертаємося до органів, які в праві 

прийняти рішення. Звернув увагу, що ні конфлікту інтересів, ні корупційних 

моментів немає, що вивчав це питання. 

 

Голосування  

«За» - 24, «Проти» - 0, «Утрималося» - 7, «Не голосувало» - 17. 

(рішення не прийнято) 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 
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40. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до 

Президента України, Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України 

щодо припинення тиску на місцеве самоврядування. 

 

Голосування  

«За» - 14, «Проти» - 0, «Утрималося» - 12, «Не голосувало» - 22. 

(рішення не прийнято) 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

41. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до 

Президента України, Кабінету Міністрів України, інших державних органів 

та органів місцевого самоврядування щодо припинення договорів оренди чи 

користування з релігійними організаціями, які не виконують вимог законів 

України. 

Голосування  

«За» - 18, «Проти» - 0, «Утрималося» - 10, «Не голосувало» - 20. 

(рішення не прийнято) 

 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

(протокольно) 

 

42. СЛУХАЛИ:  

Підгорного А.В. - Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до 

Верховної Ради України та Національної служби здоров’я України щодо 

відновлювального лікування військовослужбовців Збройних Сил України. 

 

Голосування (І голосування) 

«За» - 32, «Проти» - 0, «Утрималося» - 5, «Не голосувало» - 11. 

(рішення не прийнято) 

 

(Див. хронологію прийняття рішення по стенограмі) 

 

Голосування з питання № 42 «Про звернення депутатів  

Черкаської обласної ради до Верховної Ради України та Національної 

служби здоров’я України щодо відновлювального лікування 

військовослужбовців Збройних Сил України» (ІІ голосування) 

«За» - 38, «Проти» - 0, «Утрималося» - 2, «Не голосувало» - 8. 
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ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про звернення депутатів Черкаської 

обласної ради до Верховної Ради України та Національної служби 

здоров’я України щодо відновлювального лікування 

військовослужбовців Збройних Сил України» прийнято, додається. 

 

43. СЛУХАЛИ:  

Калініченко К.С. - Про звернення депутатів Черкаської обласної ради 

до Національної служби здоров’я України щодо удосконалення процедури 

аутентифікації пацієнта в електронній системі охорони здоров’я. 

 

Голосування (І голосування) 

«За» - 30, «Проти» - 0, «Утрималося» - 7, «Не голосувало» - 11. 

(рішення не прийнято) 

 

(Див. хронологію прийняття рішення по стенограмі) 

 

Голосування з питання № 43 «Про звернення депутатів  

Черкаської обласної ради до Національної служби здоров’я України щодо 

удосконалення процедури аутентифікації пацієнта в електронній  

системі охорони здоров’я» (ІІ голосування) 

«За» - 38, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 10. 

 

ВИРІШИЛИ: 

рішення обласної ради «Про звернення депутатів Черкаської 

обласної ради до Національної служби здоров’я України щодо 

удосконалення процедури аутентифікації пацієнта в електронній системі 

охорони здоров’я» прийнято, додається. 
 

ВИСТУПИЛИ: Вельбівець О.І., Мушієк М.Г., Чен В.Є., Добрянська І.І., 

Журба С.В., Судакевич В.Г., Радуцький О.Р., Бондар Т.О.  

Вельбівець О.І. вніс пропозицію повернутися до голосування з питань 

№ 42 «Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до Верховної Ради 

України та Національної служби здоров’я України щодо відновлювального 

лікування військовослужбовців Збройних Сил України» та № 43 «Про 

звернення депутатів Черкаської обласної ради до Національної служби 

здоров’я України щодо удосконалення процедури аутентифікації пацієнта в 

електронній системі охорони здоров’я» порядку денного сесії обласної ради. 

 Звернув увагу, що питання пов’язане із лікуванням 

військовослужбовців та проблемами, з якими стикаються військові при 

зверненні до закладів охорони здоров’я. 
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 Калініченко К.С. виступила із роз’ясненнями щодо запропонованих 

депутатам звернень. Наголосила, що звернення були підготовлені на 

прохання військових. Також акцентувала увагу, що проведені були 

консультації з  юристами та медиками. 

 Добрянська І.І. зазначила, що підтримала питання при голосуванні, 

що вона лікар і співпрацює із НСЗУ, наголосила на необхідності якіснішої 

підготовки документів, також надала роз’яснення щодо пакетів послуг, які 

передбачені для  військовослужбовців. 

   Журба С.В. виступила із роз’ясненнями щодо аутентифікації 

військовослужбовців в електронній системі охорони здоров’я та 

проходження їх лікування. Запропонувала підтримати звернення, щоб 

підкреслити увагу НСЗУ до тих питань, які виникають у 

військовослужбовців. Зазначила, що НСЗУ кожного дня вдосконалюють 

систему охорони здоров’я, можливо і ці питання ще раз переглянуть. 

 Судакевич В.Г. висловив свою позицію щодо звернень. Зазначив, що 

кожен військовослужбовець може звернутися до свого сімейного лікаря і 

отримати необхідне направлення на лікування. 

 Радуцький О.Р. звернув увагу, що кожен депутат має право внести 

своє звернення на розгляд сесії, інші депутати мають право або підтримати, 

або відмовити. Зазначив, що якщо є пропозиція щодо повернення до 

голосування з цих питань, то необхідно повернутися до голосування, адже 

кожен депутат, на його думку, визначився для себе підтримувати, чи ні 

означені звернення. 

 

Голосування за пропозицію депутата обласної ради Вельбівця О.І. 

 щодо повернення до голосуванняз питань 

 № 42, № 43 порядку денного сесії обласної ради 

«За» - 42, «Проти» - 0, «Утрималося» - 2, «Не голосувало» - 4. 

(пропозиція прийнята) 

 

Голосування з питання № 42 «Про звернення депутатів  

Черкаської обласної ради до Верховної Ради України та Національної 

служби здоров’я України щодо відновлювального лікування 

військовослужбовців Збройних Сил України» (ІІ голосування) 

«За» - 38, «Проти» - 0, «Утрималося» - 2, «Не голосувало» - 8. 

(рішення прийнято) 

 

 

 

 



44 

 

Голосування з питання № 43 «Про звернення депутатів  

Черкаської обласної ради до Національної служби здоров’я України щодо 

удосконалення процедури аутентифікації пацієнта в електронній  

системі охорони здоров’я» (ІІ голосування) 

«За» - 38, «Проти» - 0, «Утрималося» - 0, «Не голосувало» - 10. 

(рішення прийнято) 

 

ВИСТУПИЛИ: Радуцький О.Р., Данилевський В.В., Яріш А.А.,         

Вельбівець О.І. 

  

ПІДГОРНИЙ А.В. повідомив, що питання, які вносилися на розгляд сесії 

розглянуті. Запитав, чи будуть зауваження щодо ведення сесії.  

Оголосив дев’ятнадцяту сесію обласної ради восьмого скликання 

закритою. 

 

 

Голова                                                                               Анатолій ПІДГОРНИЙ   


